
Geachte Raadsleden,  
 
Ik stel het zeer op prijs dat u voldoende tijd neemt voor dit onderwerp in deze uitgestelde 
vergadering. In de amendementen en moties lees ik helaas weinig over de ongelijke behandeling van 
de binnenstadbewoners met mbt een tweede parkeervergunning. Deze is nog steeds niet mogelijk 
(zone B). De argumenten van de wethouder dat de garage hierdoor te vol zou worden zijn een 
aanname en niet gebaseerd op berekeningen. Gezien het succes van het (onrechtmatig) ingevoerde 
parkeerbeleid mogen de huidige 'straat parkeerders' nu hun parkeervergunning op straat behouden 
in zone B, er is blijkbaar voldoende plaats op straat ontstaan (en dus over in de garage). Aanvankelijk 
moesten alle zone B vergunningen naar de garage, deze had daar blijkbaar voldoende plaats voor. 
Mijn conclusie is simpel, voldoende plaats over tweede vergunningen in de parkeergarage. Het zou 
voor gelijke behandeling van uw inwoners iig mogelijk moeten zijn, met of zonder 'plafond', voor een 
redelijk tarief. 
Het is overigens ook een prima gedeeltelijke oplossing voor de parkeeroverlast in de schilwijken. 
Ik kijk uit naar aanstaande donderdag en vertrouw er op dat u uw burgers gelijk behandeld. 
 
Met vriendelijke groet, 
 


